
 

  

  

Minnesanteckningar ungdomsrådet 2025-02-04 

Närvarande: Mia, Bosse, Charlie, Cici, Hanna, Ida, Mathias. 

Lämnat återbud: Eric, Robin. 

1. Inledning från styrelsen

Mathias berättade om det ekonomiska läget och åtgärder som styrelsen arbetar med. 
Efter att ha kommit till förlikning i rättstvisten med RC-häftena så kvarstår en skuld på ca 
600 tkr för föreningen att betala, men det finns en bra dialog med sponsorer som gör att 
styrelsen har gott hopp om att lösa skulden. Fokus även på rapport till liganämnden 
kring elitlicensen. Det är viktigt att få publik på återstående matcher och tack vare en 
sponsor blir det en företagarmässa 26/2 på herrarnas match mot Skånela som kommer 
inbringa intäkter, liksom bl.a. försäljning av kebab, ny merch och paket kring 
Hammarbymatchen i Avicii arena. En ideell kraft har initierat insamling och försäljning av 
begagnade Guif/Hummel-kläder. Minicupen kommer bli fulltecknad och har dragit in bra 
sponsring.  

Styrelsen har även analyserat kostnader för ungdomsverksamheten och noterat att 
hallhyror och domarkostnad för matcher är högre än budgeterat. Dialog pågår med 
kommunen om lägre hallhyror. Ungdomsrådet diskuterade om det är rimligt att höja 
träningskostnaderna nästa säsong med hänvisning till att Guif idag ligger ganska lågt 
samt att det nu finns mer information kring kostnader som kan lämnas som förklaring till 
föräldrar. Klubben vill inte behöva minska träningar/matcher. 

Efter medlemsmötet 10 feb görs nytt utskick kring medlemskampanj med önskemål om 
spridning till alla lag. Tidig höst kommer ny säljaktivitet. 

2. Info från Eric

Eric har haft möte med Barcelona om camp påsklovet och hoppas få klart med 
information den här veckan. 

Clinic minihandboll kommer den 8 feb och en idé från ungdomsrådet var att även bjuda 
in föräldrar i de yngre lagen. 

De lag som varit på SUL kommer få fakturor och uppdrag att betala in för sina deltagare 
(fakturan går till klubben men deltagare betalar individuellt). 

Eric, Mia, Jessica har ansvarat för process kring ett av ungdomslagen där en av tränarna 
inte följt Röd-vit strategi, vilket resulterat i att tränaren fått avsluta sitt uppdrag. Många 
lärdomar har dragits av detta och ungdomsrådet kommer arbeta mer med trygga 
idrottsmiljöer för våra barn och unga.  

 



3. Domare 

Charlie tog upp aktuella frågor kring domare och domartillsättning. Nu sker planering av 
tillsättning samma vecka som matcherna vilket kan bli för sent när det uppdagas på 
fredag inför helgen att det saknas domare.  

För nästa säsong kollar Charlie hur Guif kan samarbeta med andra klubbar lokalt om 
domare, om möjlighet att ha domarutbildning i egen regi samt fortsatt arbete med 
träffar, stöd etc för domarna.   

4. Uppstartsläger 

Cici summerade det som framkom från gruppdiskussionerna på ledarträffen i januari. 

- En majoritet föredrar läger på hemmaplan (Munktell, VCE Arena) då det minskar 
resor och håller nere kostnader 

- Många vill ha möjlighet att sova över, dock ej för de yngsta 
- Ett blandat program önskas med både handbollsträning, teambuilding, 

föreläsningar och att alla medlemmar är med (spelare, ledare, funktionärer, 
herr/dam etc) samt att föräldrar också får information i samband med lägret 

- Alla lag behöver vara delaktiga i planering och genomförande  
- Sätt ett datum i början av september 
- En mindre avgift kan tas ut från deltagarna, men sök gärna sponsring 

Mathias bad ungdomsrådet att lägga fram ett förslag som styrelsen tar vidare eftersom 
styrelsen vill göra uppstartslägret som en viktig föreningsaktivitet. Ett möte för att ta fram 
förslag bokades 25/2 kl 17.30. 

5. Rutiner och verksamhetsplan 

Ida och Hanna presenterade ett material med uppgifter och ansvarsfördelning. Alla var 
positiva till förslaget som grund för fortsatt arbete. Vi ska även jämföra med 
checklistorna i Framtidens handbollsförening. Inför nästa säsong önskar vi ha en 
långsiktig plan och inte lika många aktiviteter som ska planeras månad för månad. 
Grunden med material, taggar, träningstider etc behöver fungera bra så att det går att 
fokusera mer på utveckling av spelare och ledare.  

6. Nytt möte 

Nästa möte med ungdomsrådet förutom mötet om uppstartslägret blir 10 mars kl 18-20. 
Då fortsätter vi med verksamhetsplanering och checklistor. 


